
Zpráva o činnosti Školského výboru ZMČ Praha 5 

za období  

leden 2021 – červen 2021 

předkládá  

RNDr. Radomír Palovský, CSc. 

předseda ŠV 

 

 

Školský výbor ZMČ Praha 5 zasedá zpravidla jedenkrát za měsíc, většinou v prostorách Úřadu 

MČ Praha 5. V období od ledna 2021 do června 2021 Školský výbor zasedal 6x.  

 

Členy Školského výboru jsou:  

Mgr. Jan Klusoň 

Bc. Martin Damašek, M.A. 

Ing. Jitka Sigmundová 

Michala Stupková 

Mgr. Zdeněk Doležal 

Ing. David Nechvátal 

Mgr. Vít Šolle 

Ing. Karel Filip, Ph.D 

 

12.  Zasedání ŠV dne 20. 1. 2021:  

- Výbor projednal a vzal na vědomí stavebně technické a ekonomické posouzení objektů 

Plzeňská a Pod Radnicí. 

- Výbor projednal a vzal na vědomí prezentaci k Volumetrické studii areálu ZŠ 

Nepomucká 3 a uložil odboru územního rozvoje předložit finální studii na březnovém 

jednání Školského výboru. 

- Výbor projednal a vzal na vědomí prezentaci urbanisticko architektonické studii okolí 

ulice Peroutkova, také doporučuje se dále zabývat variantou východní a doporučuje 

RMČ jednat se společností PENTA spol. s.r.o. v této věci. 

- Výbor projednal a souhlasí se zadáním volumetrické studie ZŠ Podbělohorská a 

doporučuje provedení dalších příslušných kroků. 

- Výbor projednal a souhlasí se zadáním studie proveditelnosti tělocvičny a hřiště ZŠ 

Nepomucká – Beníškové a doporučuje RMČ zadat vypracování této studie. 

- Výbor projednal a vzal na vědomí materiál „Rozsah plánované výstavby v oblasti 

Košíř“, doporučuje RMČ zabývat se střednědobým výhledem naplňování kapacit 

v oblasti Košíř a žádá odbor školství o předložení Školskému výboru varianty řešení 

kapacity škol v Košířích ve školním roce 2021/2022 a 2022/2023. 

- Výbor projednal a vzal na vědomí materiál „Demografické údaje v oblasti Košíř“. 

- Výbor projednal a schválil termíny zasedání Školského výboru na I. pololetí roku 2021. 

https://www.praha5.cz/zamestnanec/radomir-palovsky/
https://www.praha5.cz/zamestnanec/zdenek-dolezal/
https://www.praha5.cz/zamestnanec/vit-solle/


- Výbor projednal a schválil Zprávu o činnosti Školského výboru za období březen 2020 

– prosinec 2020 a ukládá předsedovi výboru předložit Zprávu o činnosti výboru na 

jednání Zastupitelstva MČ Praha 5. 

 

13. Zasedání ŠV dne 17. 2. 2021:  

- Výbor projednal a vzal na vědomí předkládaný plán investic v roce 2021, s výhledem 

do roku 2022 a doporučuje RMČ věnovat se prioritně následujícím investicím: ZŠ a MŠ 

Weberova – rekonstrukce bazénu a FZŠ a MŠ V Remízku – rekonstrukce kuchyně. 

- Výbor projednal a vzal na vědomí zprávu o objektu SMŠ „Korálek“ od paní ředitelky, 

doporučuje RMČ neprodleně odstranit havarijní situaci elektrického rozvodu v objektu 

soukromé mateřské školy a zajištění provozní revize a také doporučuje RMČ zpracovat 

rekonstrukci objektu jako celku, tak aby bylo využito udělené stavební povolení. 

 

 

14. Zasedání ŠV dne 17. 3. 2021:  

- Výbor projednal a vzal na vědomí předložené informace paní starostky o prověření 

záměru na výstavbu nového školního areálu v lokalitě Praha 5 – Košíře, V Cibulkách/ 

Na Výši a doporučuje RMČ dále jednat s MHMP o záměru výstavby nového školního 

areálu v lokalitě V Cibulkách/Na Výši. 

- Výbor projednal a vzal na vědomí volumetrickou studii ZŠ Nepomucká jako dostatečný 

podklad pro vyhodnocování možných variant. 

- Výbor projednal a vzal na vědomí informace o stavu stravovacích zařízení ve školských 

objektech a žádá odbor přípravy a realizace investic připravit prioritně rekonstrukce 

kuchyně FZŠ a MŠ V Remízku a výstavbu kuchyně ZŠ Pod Žvahovem  a následně 

rekonstrukce kuchyně ZŠ a MŠ Chaplinovo náměstí. 

- Výbor projednal a vzal na vědomí informace ke schůzce z odloučeného pracoviště Pod 

Lipkami týkající se zateplení a navýšení kapacity. 

- Výbor pověřuje předsedu Školského výboru seznámit zasedání RMČ s havarijním 

stavem elektroinstalace na soukromé MŠ „Korálek“ a následně informovat Školský 

výbor na dalším zasedání. 

- Výbor ukládá předsedovi Školského výboru informovat Školský výbor o dalších 

postupech v souvislosti s havarijním stavem elektroinstalace na Soukromé MŠ 

„Korálek“ a to na dalším zasedání Školského výboru. 

 

15. Zasedání ŠV dne 14. 4. 2021:  

- Výbor projednal a schvaluje podané informace o průběhu příprav rekonstrukce bazénu 

ZŠ a MŠ Weberova, doporučuje RMČ pracovat na rekonstrukci školního bazénu podle 

předložené rekonstrukce a žádá odbor přípravy a realizace investic o předložení návrhu 

harmonogramu k předložené dokumentaci k rekonstrukci. 

- Výbor projednal předložený návrh dokumentu „Návrhová část strategie PRIORITNÍ 

OSA 2: VZDĚLÁVÁNÍ, ŠKOLSTVÍ A VOLNÝ ČAS“, doporučuje odpovědné řídící 

skupině provést úpravy a doplnění tohoto dokumentu dle přílohy č. 1 a ukládá 

předsedovi Školského výboru informovat Školský výbor o tom, které změny byly ze 

strany řídící skupiny akceptovány. 



- Výbor bere na vědomí zprávu Ing. Tomáše Beneše o stavu Soukromé MŠ „Korálek“ a 

ukládá předsedovi Školského výboru informovat na příštím zasedání Školského výboru 

o stavu rekonstrukce elektroinstalace. 

- Výbor projednal a vzal na vědomí materiál „Predikce kapacit MŠ v oblasti Smíchov – 

sever do roku 2030“, doporučuje RMČ věnovat se investicím při nedostatku kapacit 

v oblasti Smíchov – sever u mateřských škol podle přiložené predikce a doporučuje 

odboru školství předložit tuto predikci ve Výboru majetku a investic. 

- Výbor projednal a vzal na vědomí materiál „Predikce kapacit MŠ v oblasti Hlubočep a 

Barrandova do roku 2030“, doporučuje RMČ věnovat se nedostatku kapacit v oblasti 

Hlubočep a Barrandova u mateřských škol podle přiložené predikce, doporučuje odboru 

školství předložit predikci ve Výboru pro územní rozvoj a ukládá předsedovi Školského 

výboru připravit materiál se smlouvami včetně výpovědních dob mateřských škol na 

území Hlubočep a Barrandova a předložit tento materiál na červnovém jednání ŠV. 

- Výbor projednal a schválil žádost organizace Montessori základní škola Archa, z.s., 

Jeremenkova 1003/66a, 147 00 Praha 4 k přemístění na území MČ Praha 5 a doporučuje 

RMČ vydání kladného stanoviska organizaci Montessori základní škola Archa, z.s., 

Jeremenkova 1003/66a, 147 00 Praha 4 k přemístění této soukromé školy na území MČ 

Praha 5. 

 

 

16. Zasedání ŠV dne 12. 5. 2021:  

- Výbor projednal a doporučuje RMČ vyhovět žádosti o individuální dotaci na akci 

„Spolupráce s partnerskou školou v Německu“ pro Fakultní základní školu s rozšířenou 

výukou jazyků při PedF UK, Drtinova 1/1861, Praha 5 – Smíchov, příspěvková 

organizace a doporučuje RMČ snížit výši požadované částky z 68.500 Kč na 50.000 Kč. 

- Výbor projednal a vzal na vědomí materiály „Predikce kapacit MŠ v oblasti Smíchov – 

jih do roku 2030“ a „Predikce kapacit MŠ v oblasti Košíře/Motol do roku 2030“ a 

doporučuje RMČ jedna s investorem projektu Zlatý pivovar o záměru vybudování MŠ 

a také jednat s investorem projektu Smíchov City o možnostech umístění budoucích 

mateřských škol. 

- Výbor projednal a vzal na vědomí zprávu o průběhu zápisu do základních škol zřízených 

MČ Praha 5. 

- Výbor projednal a vzal na vědomí zprávu o provedených revizích elektroinstalace 

v objektu Soukromé mateřské školy „Korálek“ a ukládá odboru správy majetku 

předložit ve Školském výboru zprávu o odstranění závad na škole. 

- Výbor projednal a vzal na vědomí materiál s názvem „Spolupráce a poskytování zpětné 

vazby mezi zřizovatelem a řediteli/ředitelkami základních a mateřských škol“. 

-  Výbor projednal a vzal na vědomí celý dokument „Strategie rozvoje MČ Praha 5 do 

roku 2030+“ a doporučuje ZMČ schválit dokument „Strategie rozvoje MČ Praha 5 do 

roku 2030+“. 

- Výbor projednal a odkládá na červnové zasedání Školského výboru schválení podnětu 

k realizaci projektu „Zavedení energetického managementu ve školských zařízeních 

MČ Praha 5“, žádá odbor školství o doplnění informací na jakých MČ tento 

management funguje a v jakém rozsahu a žádá příslušné gesční radní o přítomnost na 

příštím jednání Školského výboru k tomuto bodu. 

 



17. Zasedání ŠV dne 9. 6. 2021: 

- Výbor projednal varianty řešení kapacity škol v Košířích ve školním roce 2021/2022 a 

2022/2023, doporučuje primárně pracovat na variantě č. 1b a v případě, že nebude 

možné dosáhnout dohody s MHMP, tak pracovat na variantě č. 2, konstatuje, že 

představení řešení střednědobých variant žádaných od odboru školství na lednovém 

zasedání Školského výboru, zatím neproběhlo a žádá odbor školství o předložení 

střednědobých variant na zářiovém zasedání Školského výboru. 

- Výbor projednal a vzal na vědomí aktualizaci dokumentu „Prognóza školství MČ Praha 

5 do roku 2030“ – investiční záměry. 

- Výbor projednal a vzal na vědomí materiál s názvem „Predikce kapacit MŠ v lokalitě 

Jinonice a Radlice do roku 2030“. 

- Výbor projednal a vzal na vědomí informace o průběhu konání zápisů do 1. tříd 

základních škol zřizovaných MČ Praha 5 pro školní rok 2021/2022. 

- Výbor projednal žádost ZHMP o odejmutí a svěření pozemků v k. ú. Košíře (formou 

směny. 

- Výbor projednal a schválil termíny zasedání na II. pololetí roku 2021 

 

Přílohou č. 1 tohoto dokumentu je docházka členů Školského výboru za I. pololetí roku 2021.  


